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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:1492 Avstånd till postombud

Sedan 2014 har regeringen ökat kostnaderna för privatbilism genom såväl 
högre fordonsskatter som högre bränsleskatter. Man avser även att under 2021 
höja tjänstebilsbeskattningen kraftigt. Det får stora konsekvenser för dem som 
bor utanför storstädernas bekväma och tillgängliga kollektivtrafik. Drygt 1 600 
personer i Gävleborgs län har mer än två mil enkel väg till närmaste postombud 
– det visar statistik som Region Gävleborg låtit P4 Gävleborg ta del av. Trots 
detta är det vanligare att postombud försvinner än etableras, och det är 
problematiskt säger företrädare för Region Gävleborg som är samordnare av 
kommersiell service i regionen. 

”Ibland får jag köra sex mil enkel väg”, säger en boende i Svågadalen till P4 
Gävleborg i ett inslag som beskriver de långa avstånden till postombuden.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vad avser statsrådet vidta för åtgärder för att boende på landsbygden inte ska 
behöva köra exempelvis sex mil enkel väg för att besöka sitt postombud?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-27
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


